

EU-Konformitätserklärung

EU-Declaration of Conformity

Plum QuickFix Pflaster Plum QuickFix Plaster	5504, 5508, 5509, 5511, 5512, 5513, 5514, 5515, 5516
Folgende Produkte enthalten oben genannte Artikel: The following products contain above-mentioned articles:	4631, 5501, 5502, 5503, 5504 5505, 5506, 5507, 5510, 5528, 5529, 5531, 5532 5540

Wir, der Importeur der Produkte, auf die sich diese Erklärung bezieht, erklären hiermit, dass die oben genannten Medizinprodukte die Bestimmungen der Verordnung (EU) MDR 2017/745 für Medizinprodukte erfüllen und ihrer entsprechenden Umsetzung in nationales Recht der Mitgliedsstaaten, in denen wir das Produkt einsetzen, entsprechen.

Plum Safety ApS ist verantwortlich für die Konformitätserklärung bzgl. der unten aufgeführten Medizinprodukte.

We, the importer of the products covered by this declaration, hereby declare that the above-mentioned medical devices meet the requirements in the Council Directive MDR 2017/745 for medical devices and its relevant transposition into national laws of the member states into which we place the product.

Plum Safety ApS is responsible for the Declaration of Conformity concerning the medical devices listed below.

Artikel Nummer	Produktname
5504	QuickFix elastic Mini
5508	QuickFix elastic Long
5509	QuickFix detectable long
5511	QuickFix Water Resistant
5512	QuickFix elastic
5513	QuickFix detectable
5514	QuickFix Aloe Vera
5515	QuickFix alu
5516	QuickFix Blood Stopper